
Juridiska föreningens styrelsemöte
Söndagen den 2 juli 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Närvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Frånvarande

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Frånvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Olof-Petter Häggström och Ludvig Andersson.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-05-30 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att arbetet med Juristens dag flyter på. Projektansvariga tar tacksamt
emot förslag på föreläsare till fördagen. Förslagsvis genom att skicka ett dm till Juristens dags
instagram.
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2.2. Generalerna
Generalerna informerade om att deras arbete går bra.

2.3. Ekonomiansvarig
Ekonomiansvarig informerade om att vi har fått en halvårsrapport från visma och att vi följer
budgeten.

2.4. Utbildningsansvarig
Utbildningsansvarig informerade om att han och vice utbildningsansvarig har sammanträtt med
JURO.

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för tryck för årets andra de Facto.
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 12 900 kr avseende tryck för årets andra nummer av de
Facto.
Styrelsen godkände beslutet.

3.2. Beslut om kostnad för planhyra för fotbollsturneringen.
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 1 080 kr avseende planhyra för fotbollsturneringen.
Styrelsen godkände beslutet.

3.3. Beslut om kostnad för pins.
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 2 825 kr avseende pins.
Styrelsen godkände beslutet.

3.4. Beslut om kostnad för JURO.
Ordförande vill ta ett beslut om en kostnad på 1 338 kr avseende JURO 2022.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt om informationen angående att JF-rummet hölls stängt.
Hur kommer det sig att ni inte informerat tidigare om att JF håller stängt? Hade ju varit rimligt att gå
ut med det tidigare än samma dag. Och vad är anledningen till att ni stänger det innan terminen är
slut? Många som är i skolan och pluggar till tenta just nu.
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Styrelsen tackar för åsikten. Vi håller med om att informationen borde ha gått ut till medlemmarna
tidigare men att man får ha överseende med att styrelsemedlemmarna också har tenta att fokusera på
och därav kom informationen ut sent. Anledningen till att JF-rummet höll stängt var att ingen i
styrelsen befann sig på universitetet då vi förberedde oss inför tentan.

5. Informationspunkter

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Olof-Petter Häggström Justerat, Ludvig Andersson
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